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Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny zgłosił interpelację dot. budżetu obywatelskiego. Zapytał, dlaczego zadanie pn. Budowa 

wielofunkcyjnego boiska sportowego do koszykówki i piłki nożnej przy ul. Królowej Jadwigi 5-9 zostało 

odrzucone przez Wiceprezydenta Marka Biernackiego i nie brało udziału w tegorocznym budżecie 
obywatelskim. Radny, jako współwnioskodawca, który składał dodatkowe wyjaśnienia dot. 

zgłoszonego zadania, prosi o konkretne uzasadnienie, w punktach, jakie były podstawy odrzucenia 
wniosku, który spełniał wszystkie wymogi formalne. 
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